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El próximo mes de mayo los vecinos de Lliçà deberán volver a pasar por las urnas para dictaminar cuál será la política municipal de la próxima legisla-
tura. Opciones hay varias, o bien continuar con una mayoría absoluta socialista, que ha demostrado no ser capaz de resolver las principales preocu-
paciones de los lliçanencs, o bien un gobierno independentista de ERC que nos haga retroceder 15 años en las políticas del ayuntamiento.
Nosotros hemos luchado para, en medio de esta mayoría absoluta socialista, conseguir fiscalizar y modelar las políticas del ayuntamiento y, a pesar 
de las dificultades, hemos conseguido poner en el centro del tablero político temas como la seguridad ciudadana, la okupación, el aumento o mejoras 
en infraestructuras. Seguiremos defendiendo las cosas que nos identifican como partido.
Para acabar, desde estas lineas, queremos agradecer el trabajo durante estos 4 años de nuestro concejal J. Oriol Vera, el cual dará una paso al lado en 
las próximas elecciones. Oriol continuará en CS y participará en el equipo de campaña de nuestro candidato en Mayo, Pedro Cid, actual secretario del 
partido en Lliçà y número dos en la lista de 2019. Pedro liderará nuestro proyecto político los próximos años. Trabajaremos para volver a formar parte 
del consistorio y poder ser decisivos para el futuro gobierno municipal.

Aquest mandat, que acaba el 28 de maig amb les eleccions municipals, està a punt d’arribar al final. Abans, però, és moment de fer balanç d’aquests 

darrers quatre anys de govern socialista, però també de la transformació que ha viscut Lliçà d’Amunt des que l’Ignasi Simón és l’alcalde. Des del prin-

cipi vam decidir posar el benestar de la ciutadania en el centre de les nostres polítiques: apropant els serveis als barris (centres educatius, centres de 

salut, punts d’informació, deixalleria...), millorant l’oferta formativa (amb l’arribada de la formació professional i de persones adultes), ajudant econòmi-

cament a les famílies (amb la socialització de llibres, de l’esport base i la rebaixa de preus de les Escoles Bressol), programant activitats culturals d’oci 

i lleure per a tots els públics, etc. Tots aquests projectes han estat possible gràcies a la feina incansable dels i les socialistes, però també del personal 

municipal, les entitats i els veïns i veïnes que ens han donat suport. Gràcies de tot cor!

Tenim molts projectes iniciats i molta feina per fer. Acompanya’ns!

El cuarto cinturón supondría, para Lliçà d’Amunt, un desastre social y ecológico sin precedentes. Afectaría al bosque de Palaudàries, cruzaría el Barrio 
de Ca l’Artigues y partiría Lliçà por la Cruïlla. Desde nuestro grupo decimos NO, y al igual que hicimos hace años, volveremos a luchar para salvar Lliçà 
d’Amunt de esta aberración.
Por otro lado, nos preocupa la situación en la que se encuentra el área de Deportes. Los movimientos de personal realizados, por el gobierno de 
mayoría absoluta socialista, han hecho empeorar el servicio. Actualmente hay: menos control de los equipamientos, menos mantenimiento, privatiza-
ción de las instalaciones, despreocupación total del gimnasio municipal, etc. En definitiva, un gobierno que ha decidido privatizar, dividir y destruir un 
proyecto, que nuestro grupo municipal dejó en la anterior legislatura. Nuestra propuesta era y es clara: oferta deportiva pública de calidad, mantenimi-
ento preventivo y la construcción de un nuevo gimnasio en las instalaciones del “ESPAI CAN MALÉ” (abandonadas desde entonces). 
Parece ser que al grupo socialista, más que construir un futuro para Lliçà, le gusta atribuirse méritos, como: la construcción del CAP de Palaudàries, 
los pisos protegidos de Ca l’Artigues y Can Salgot, cuando fue otro gobierno (del cual formábamos parte), quien trabajó y consiguió estas mejoras.

Aquest és l’últim article abans de les eleccions municipals, així doncs volem donar-vos les gràcies per la confiança dipositada a tots aquells que ens 

vàreu votar. En la legislatura 2015-2019 vàrem començar a l’oposició, i gràcies a l’entesa de quasi tots els partits, vàrem estar en l’equip de govern per 

posar en pràctica els nostres projectes; fruit d’aquest fet el municipi ha evolucionat amb actuacions executades en la mateixa legislatura, d’altres que 

s’han dut a terme en l’actual i d’altres plantejats pendents de posar en marxa, que van justificar la nostra participació en el pacte. La legislatura 2019-

2023 l’hem viscut des de l’oposició, i el nostre tarannà ha continuat sent constructiu, secundant accions positives quan hi hem estat d’acord, i enfron-

tant-nos-hi quan hem pensat que no ho eren. Tot i que el resultat a vegades no ha estat el desitjat, ja que en molts cops el peix ja estava venut, ens 

hem mantingut ferms i no hem defallit enfront del mur que representa una majoria absoluta. Estem satisfets de la tasca feta i esperem haver complert 

les expectatives dipositades en nosaltres, així doncs tan sols volem reiterar el nostre agraïment i dir-vos fins sempre...

Amb aquest últim escrit del mandat volem agrair-vos que ens hagueu seguit aquests últims, quasi, 4 anys. Volem aprofitar aquestes línies per donar les 

gràcies a tots els regidors, les regidores i les persones que d’una manera o altra han col·laborat durant aquest anys a tirar endavant la feina feta des de 

l’oposició. Passi el que passi els propers mesos, com a partit, seguirem treballant i seguirem defensant un model de poble diferent. En poc menys de 

4 mesos, a les properes eleccions municipals, haureu de decidir entre el model actual a base de totxana i ciment o un model diferent, un model com el 

que plantegem des d’ERC, un model alternatiu, sostenible i pensat per a tots vosaltres.  


